

الرقم : 819 / 106 / 2024

التاريخ : 31 / 7 / 2024

الموافق : 25 / محرم / 1446

تعميم Circular

رقم (٩٦) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

Referring to the letter of INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES dated 29/7/2024 regarding the change in the company's name from "INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES" to "JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT".

Kindly note that the company's full name, (Arabic & English) will be changed in the ASE's records within the OTC market as of Thursday 1/8/2024, to be as the following:

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

أشير إلى كتاب شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية رقم 88/ق.م/2024 تاريخ 2024/7/29، بخصوص تغيير اسم الشركة من "بيت الاستثمار للخدمات المالية" إلى "بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار".

أرجو إعلامكم بأن الاسم الكامل باللغتين العربية والإنجليزية لشركة بيت الاستثمار للخدمات المالية في سجلات بورصة عمان ضمن سوق الأوراق المالية غير المدرجة سيصبح على النحو المبين أدناه، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2024/8/1.

بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار	الاسم الكامل باللغة العربية
JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT	English Full Name

Best Regards,

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

CC:- Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center.
- Operations Department.

* نسخة:- هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.